Academician	

## Shandong Qiyao Agricultural Development Co., Ltd.

### Cooperation Agreement for joint research on new functional crop varieties

Party A: Shandong Qiyao Agricultural Development Co., Ltd.

Party B:

In order to cooperate in the research of new functional crop varieties, both parties signed the agreement in Ukraine. In accordance with paragraph 6 of Article 3 of the Agreement, Party B shall establish the academician Workstation, Research Institute and Laboratory in Party A. We hereby reach the following agreement on the specific cooperation project of Wheat breeding in academician workstation:

### I .Project content

After consultation, both parties have decided to carry out the following studies:

- 1. Jointly Develop low-sugar wheat varieties to meet the needs of special populations (e. g., diabetic populations);
- 2. Jointly develop wheat varieties to meet the needs of special populations (e. g. , diabetic populations) to delay sugar absorption time;
- 3. Cooperate to develop new selenium-rich functional wheat varieties;
- 4. Work together to develop new soybean varieties with the function of ( );
- 5.To work together to develop new varieties of millet with ( ) functions;
- 6. Work together to develop new varieties of functional crops such as soybeans, corn, and peanuts that are rich in omega-3 fatty acid;
- $\mathbf{II}$ , Rights and obligations of both parties

A.Party a's rights and obligations

- 1. Party a shall be responsible for providing the corresponding R & D Funds:
- 2. Party a provides the wheat genetics and breeding laboratory and its related experimental materials;

Party a shall bear party B's international and domestic transportation, accommodation and dining expenses during the study period in China;

- 3. Party a is responsible for coordinating agricultural research institutions, relevant university research institutions and their experts to form a technical team, as the basic support of the project research team. The team is made up of academicians, experts, professors, doctoral students and other experts with good research qualifications and wheat breeding;
  - 5. Party a provides the support and cooperation of Wheat Breeding Research;
- 6. Party a shall provide the basic data and research and development materials related to wheat breeding;
  - 7. Party a shall be responsible for the declaration of relevant items in China.

### B.Party B's Rights and obligations

- 1. Party B shall make full use of its professional advantages and research experience in wheat breeding, and work out the relevant breeding technology route together with Party A, and work out the research plan together;
- 2. Party B shall be responsible for the research according to the Division of Labor of the Research Plan:
  - 3 Party B shall communicate with party a regularly to communicate the research progress;
- 4. Party B shall enjoy the scientific research funds provided for in the relevant provisions.

# **Ⅲ**、Ownership of intellectual property

- 1. Publish Academic Paper, both Party A and party B have the right of signature (according to party a's opinion order);
  - 2. Party a shall have the ownership of the research results of this agreement.

# IV. Special Arrangement

This agreement is a framework agreement. In view of the long distance between Party A and party B, in case of special circumstances, the content of the agreement needs to be added or amended, the agreement can be communicated by mail to confirm that the text formed after the agreement has the same legal effect as this agreement.

V. Location of co-operation

The two sides co-operate in China and Ukraine respectively.

- VI. Term of cooperation
- 1. The agreement runs from \_\_\_\_\_\_,2019, to \_\_\_\_\_\_,2029.
- 2 Both parties May, through consultation and agreement, sign a supplementary agreement to extend the cooperation period.
  - **VII.** Confidentiality agreement
- 1. The related research results, data and technical data of the academician's Workstation, both Party A and party B shall abide by the confidentiality agreement;
- 2. Neither Party A nor party B shall disclose the contents of this agreement, the research achievements and technology of the project to the third party without the permission of the other party;
- 3 . The details of the confidentiality agreement shall be agreed upon separately according to the specific circumstances of the project.

#### **WI.** Contact

	Во	th parties confirm that the contact information of Party	A and party B is:
Party	A:	Email address: <a href="mailto:qingheshoushan@163.com">qingheshoushan@163.com</a> , Telephone:	18653362207;
Party	B:	Email address:,Telephone:	+;
13	<b>y</b> 1	In the news	

- 1. This agreement is made in quadruplicate, each party holds two copies and is equally valid;
- 2. The Parties May, by separate agreement, enter into an agreement or an attachment on matters not covered by this agreement.

(There is no text below this page. The following is the signature and seal of the signatory)

Party A (seal):	Party B (signature):
Person in charge (signature):	Academician team (seal)
Contract date:	_Contract date:
Contracting place:	_

# 承诺书

山东齐	要农业发展有限公司与
(	
	院士工作站符合中央办公厅、国务院办公厅下
发的《关于进	一步弘扬科学家精神加强作风和学风建设的意见》的建
设院士工作站	数量要求。
特此承	诺。

# (本页以下无正文,以下为签约方签字盖章页)



日期: 年 月 日

# Letter of commitment

Shandong Qiyao Agricultural Development Co. , Ltd. and
academicianFounded Shandong
Qiyao Agricultural Development Co. , Ltd
Academician Anatoly workstations meet the requirements for the
number of academician workstations to be built in accordance with
the opinions on further developing the spirit of scientists and
strengthening the construction of Work Style and style of study issued
by the General Office of the Communist Party of China and the State
Council General Office.

(There is no text below. The following is the signature and seal of the signatory)

Company (signature) :



Academician (signature)

Date:

# 山东齐要农业发展有限公司 院士工作站材料目录

- 1、申报单位营业执照复印件
- 2、院士工作站申请书(院士签字 P11)
- 3-1、中文-申请单位与院士共建院士工作站协议(院士签字 P3)
- 3-2、英文-申请单位与院士共建院士工作站协议(院士签字 P3)
- 4-1、中文-申请单位与院士或者院士团队的项目合作协议书 (院士签字 P4)
- 4-2、英文-申请单位与院士或者院士团队的项目合作协议书 (院士签字 P4)
- 5-1、中文-申报单位和院士共签的承诺书(院士签字 P2)
- 5-2、英文-申报单位和院士共签的承诺书(院士签字 P2)
- 6、院士证书复印件和照片(院士提供 P1)
- 7、院士情况介绍和主要研究成果(院士提供 P1)



91370321MA3P93WW8J

第2世紀公共一巻

1

國

陆南方元縣 沒不 H

山东齐要农业发展有限公司

松

NI

后限责任公司(四然人的说)

E

人名英英英

101 H 27

m 8 III. 8 2010年 異 Ш += 份 ш 5 III, S # 2019 图 寰 싉 i i

Ш

11.

-

山东省沿岸市包台县创智令 压

农业综合开发, 农业科学研究及试验发展, 农业技术开发、推厂、服务、运用, 蔬菜、水果、谷物、农作物种植、销售, 农副产品收购、销售。(依法须经批准的项目, 经相关部门批准

品と当と職業権制型〉 ( )

米 二 Ŋ



侞

的场工体则当于停作1月1日至6月30日组过的 **米种社的**即位是含新英格里的会新程度推改

THAT ME AND A THE

国家企业信用倡见公众条统风处

# 

198	計 申 烹 期		- Y	爱	郑
			平	祖 型	東
		(章票)	格容	<b>小单</b>	丰申
				字种品	上訊

品未共学技术局

# 填表说明

- 一、申请书中有关栏目需选择填写的,请在相应的"□"内打"√"。需注明的,请注明。
- 二、申请书内容要逐项填写,不可虚报或留空,实际内容不发生的,请注明"无"。
  - 三、所有表述的申报内容,必须提供相应证明材料。
- 四、本申请书与附件证明材料合订成册。纸张规格 A4, 竖向左侧装订, 勿用塑料封面和各种夹子。

# 一、申报单位基本情况

单位全称				法定代	表人	
产业领域						
是否为 高新技术企业			□是	□否		
单位在职 职工人数	人	其中,具有硕士	及以上:		;本科 人。	学历 人;
		项目名称及编号	Ī		立项扎	北准部门
近三年来承担国家、	1.					
省、市重大研发计划项目情况	2.					
	3.					
申报单位建有省级以上科研载体、平台	□国家①	二程技术研究中心 全业技术中心 国家重点实验室	□省	工程技术。企业技术。企业技术。	中心	Ù
近三年科技投入与 效益情况		2016年		2017年		2018年
研发经费投入(万 元)						
销售收入(万元)		÷				
实现利税 (万元)						
授权发明专利(件)						

# 二、进站院士基本信息(如有多位院士,可复制此表填写)

院士姓名	出生日期
学科领域	
工作单位	
院士联系电话	助手联系电话
电子邮箱	
院士类别(中国科学院 院士、中国工程院院士、 俄罗斯科学院院士等)	

# 三、院士工作站配置情况

签约(合作) 时间						
	人员组成	姓名	学历	单位及职务(职称)	工作站职务	进站工作 时间(天/ 年)
工作站 核心人员情 况	院士团队人员					

	<i>d</i> -				
	申报单 — 位科研 团队 人员		1		
	总投	入 (万元)		'	
工作站 经费投入情 况		院士专家投入			
	其中 (万元)	申报单位投入			
		其他投入			

工作站载体情况	办公场所 (平米)	**
	研发场所 (平米)	
	设备投入 (万元)	
	中试、产业化厂房、土地投入情况	

# 四、合作项目情况

项目名称		技术领域
	起止时间	项目目标分解及进度安排
	年月至 年月	
项目进度安排	年月至 年月	
	年月至 年月	

	知识产权情况	发明专利 申请/授权 (件)	实用新型专利申请/授权(件)	外观专利 申请/授权(件)
	J.			
-	建设期内科技投入与 效益情况	年	年	年
项目预期成	研发经费投入			
果	(万元)			
	新增销售收入			
	(万元)			
	新增税收		Υ.	
	(万元)	_		_
	研发投入占销售收入			
	比重 (%)			

# 五、工作站建设规划及发展目标(三年)

1、工作站建设(项目、人才、平台等以及合作的形式等;	)的主要内容、科技成果水平、产品特点优势,
2、合作研发的预期成果:承担国家、专利、论文、获奖等产出情况。	省课题的情况,重要的科学和技术突破,标准、
s	

3、预期取	双得的经济和社会	会效益,对行业.	、产业的贡献等。	
	4			
		**		
				į.

# 六、申报单位提供的保障条件

	业化所需的设备、厂房、	及为院士团队提供的生活条 土地,资金投入,合作机制	
J			
	4		

# 七、推荐意见

申请单位意见:

单位负责人签字

公章 3703213026012 月日

院士意见:

签字

forms

年

年 月 日

主管部门意见:

单位负责人签字

公 章

年 月 日

# 协议书

田士	山太文西水川发展右阳八三	1
平力:	山东齐要农业发展有限公司	J

乙方: 烧士

甲乙双方经过友好协商,对合作的有关事宜达成协议如下:

### 一、甲方基本情况

山东齐要农业发展有限公司位于中国山东省淄博市桓台县,主营业务范围包括农业综合开发;农业科学研究与试验发展;农业技术推广、服务、开发;谷物、蔬菜、水果及其它农作物种植、销售;农副产品的收购、销售;农产品深加工等。公司有育种研发实验室、良种培育基地等育种实验设施。公司与山东省农业科学院建立了战略合作关系,在小麦新品种培育、种子遗传基因研究、良种推广应用等方面开展了多项研究合作项目,并取得了良好的效果,市场前景非常广阔。

# 二、乙方基本情况

# 三、合作内容

- 1、甲方聘请乙方担任甲方的高级技术顾问。
- 2、甲方为乙方在甲方开展研究工作提供研发费用。
- 3、甲方为乙方提供研发场所、研发设施设备等条件。
- 4、甲方为乙方提供部分研究基础技术数据。
- 5、乙方为甲方提供技术指导、技术咨询。
- 6、乙方同意在甲方建立院士工作站、研究院、实验室。
- 四、本协议一式两份,甲乙双方各执一份。本协议自甲乙双方签字、 盖章后生效。

# (本页以下无正文,以下为签约方签字盖章页)

签约地点: \_\_\_\_

# Protocol

Party A: Shandong Qiyao Agricultural Development Co.,	Ltd.
---	------

Party	B: Academician		

After friendly consultation, Party A and Party B reached an agreement on the relevant matters of cooperation as follows:

I..Basic information of Party A

Shandong Qiyao Agricultural Development Co., Ltd. is located in Huantai County, Zibo, China. Its main business scope includes comprehensive agricultural development; Agricultural Scientific Research and development; Agricultural Technology Promotion, Services and development; Grain, vegetable, fruit and other crops cultivation, marketing; agricultural and Sideline Products Acquisition, marketing; deep processing of agricultural products. The company has breeding research and Development Laboratory, breeding base and other experimental facilities. The company has established a strategic cooperative relationship with the Shandong Academy of Agricultural Sciences, and has carried out a number of cooperative research projects in the fields of wheat new variety breeding, seed genetic gene research, improved variety popularization and application, and has achieved good results The market is very promising.

II. Basic information of Party B

III. Elements of cooperation

Party A shall appoint Party B as Party A's Senior Technical Consultant.

Party A shall provide research and development expenses for Party B to carry out research and development work in Party A.

Party A shall provide Party B with research and development facilities and equipment.

Party A shall provide Party B with some research technical data.

Party B shall provide technical guidance and consultation for Party A.

Party B agrees to establish a hospital workstation, research institute and laboratory in Party A.

IV. This Agreement shall be in duplicate, one copy to be held by each party. This Agreement shall enter into force after both Party A and Party B have signed and sealed it.

(There is no text below this page. The following is the signature and seal of the signatory)

Party A (seal):  Person in charge (signature):	Party B (signature):  Academician team (seally of the seal of the
Contract date:Contract	act date:
Contracting place:	

# 山东齐要农业发展有限公司 共同研发功能性农作物新品种项目合作协议

i.		
甲方: 山东齐要农业发展有限	<b></b> 根公司	
乙方:	院士	
为共同合作研发功能性	衣作物新品种, 甲、	乙双方在乌克兰签署《协议书》。按照协
议第三条第6款规定, 乙方码	确定在甲方建立院士	工作站、研究院、实验室。现就院士工作
站的小麦育种具体合作项目,	达成如下协议:	
一、项目内容		
甲、乙双方经过协商,	央定开展以下研究:	
1、共同研发满足特殊人	、群(如:糖尿病人群	羊)需求的低糖分功能性小麦新品种;
2、共同研发满足特殊人	、群(如:糖尿病人群	的 需求的延缓糖分吸收时间的功能性小麦
新品种;		
3、共同合作研发富含硫	的功能性小麦新品和	<b>†</b> ;
4、共同合作研发具有(		)功能的大豆新品种;
5、共同合作研发具有(		)功能的谷子新品种;
6、共同合作研发富含Ω	1-3 脂肪酸的大豆、	玉米、花生等功能性农作物新品种;
二、双方权利与义务		
(一) 甲方权利与义务		
1、甲方负责提供相应的	的研发资金;	
2、甲方提供小麦遗传育	了种实验室及其相关 <sup>9</sup>	实验材料;

3、甲方承担乙方在中国研究期间的国际、国内往返交通费、住宿费和就餐费;

- 4、甲方负责协调农业科研机构、有关大学科研机构及其专家组成技术团队,作为本项目研发团队的基础支撑。该团队由具有相当研究资历和小麦育种的院士、专家、教授、博士生等专家组成;
  - 5、甲方提供小麦育种研究的支持与配合;
  - 6、甲方提供相关小麦育的基础数据和研发资料;
  - 7、甲方负责在中国申报相关项目。

#### (二) 乙方权利与义务

- 1、乙方充分发挥其小麦育种的专业优势和研究经验,与甲方共同拟定相关培育技术路线,并共同制定研究方案;
  - 2、乙方负责根据研究计划分工情况进行研究;
  - 3、乙方要定期与甲方沟通,交流研究进展情况;
  - 4、乙方享有有关规定的科研经费。

### 三、知识产权归属

- 1、发表学术论文, 甲、乙双方均有署名权(根据甲方意见排序署名顺序);
- 2、甲方拥有本协议书项目研究成果的所有权。

#### 四、特别约定

本协议为框架协议。鉴于甲、乙双方相距遥远,如遇特殊情况需要追加或修改协议内容,可以通过邮件进行沟通确认,达成一致后形成的文本与本协议具有相同的法律效力。

#### 五、合作地点

双方合作地点,分别为中国和乌克兰。

#### 六、合作期限

- 1. 协议有效期自 2019 年 月 日至 2029 年 月 日止。
- 2. 甲、乙双方经协商一致,可另行签订补充协议延长合作期限。

#### 七、保密约定

1. 本院士工作站的相关研究成果、数据、技术资料等, 甲、乙双方均要遵守保密协议

### 约定;

- 2. 未经对方许可, 甲、乙双方均不得将本协议内容及项目研究成果、技术等任何相关信息透露给第三方;
  - 3. 保密约定细节根据项目具体情况另行约定。

#### 八、联系方式

双方确认,甲乙双方联系方式分别是:

甲方:	邮箱:	qingheshoushan@163.com	电话:	18653362207;
乙方:	邮箱:		电话:	+

### 九、其他

- 1. 本协议一式四份, 甲、乙双方各持两份, 具有同等效力;
- 2. 本协议未尽事宜,双方可以另行约定,签订协议或附件。